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Mielec

ul. Głowackiego 5

WNIOSEK

Wniosek w trybie ustawy o dostępie do informacji publicznej- w związku z art. 241 KPA.

Na podstawie art.2 ust. 1 ustawy o dostępie do informacji publicznej z dnia 6 września 2001 r. (Dz. U. 

Nr 112, poz. 1198 z późn. zm.) zwracam się z prośbą o udostępnienie informacji publicznej w 

następującym zakresie:

Preambuła Wniosku: W związku z planowanym wejściem w życie Ustawy - Kodeks Urbanistyczno- 

Budowlany - będącej próbą kompleksowej regulacji obejmującej procesy planowania i 

zagospodarowania przestrzennego - stanowiącej jedną z podstaw realizacji „Planu na rzecz 

odpowiedzialnego rozwoju" - wnioskodawcę interesuje stan przygotowania Jednostek Samorządu 

Terytorialnego do działania w nowych warunkach. Wnioskodawca obserwuje również - bezczynność 

Jednostek Samorządu Terytorialnego - w przedmiocie wypełniania dyspozycji art. 30 ust. 1 Ustawy o 

infrastrukturze informacji przestrzennej z dnia 4 marca 2010 r. (Dz.U.2010.76.489) - scilicet: 

udostępnianie dokumentów planistycznych - na warunkach określonych w art. 9 ust. 1 ww. ustawy Aby 

potwierdzić rzeczone informacje, pozwalam sobie złożyć wniosek, o treści jak poniżej:

§1

Na mocy art. 61 Konstytucji RP w związku z art. 6 ust. 1 pkt. lit. c Ustawy z dnia 6 września 2001 r. o 

dostępie do informacji publicznej (Dz.U.2015.2058 z dnia 2015.12.07) - wnosimy o udzielenie 

informacji publicznej w przedmiocie czy Gmina zapewniła dostęp do danych, o których mowa w art. 30 

ust. 1 ww. Ustawy o infrastrukturze informacji przestrzennej w sposób określony w art. 9 ust. 1 

rzeczonej ustawy.

§2

Jeśli odpowiedź jest twierdząca - wnosimy o podanie adresu URL do usługi sieciowej przeglądania WMS 

lub WMTS?

§3

Jeśli obecny stan prawny panujący w Gminie odpowiada warunkom określonym w art. 30 ust. 2 

rzeczonej ustawy - wnosimy - w trybie wyżej określonych przepisów - o udzielnie informacji publicznej 

- kiedy planowane jest udostępnienie wzmiankowanych zbiorów danych oraz odpowiadających im 

usług?
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§4

Czy Gmina posiada oprogramowanie do przeglądania, tworzenia i edycji dokumentów planistycznych w 

formie elektronicznej bazodanowej (GIS)? Jeżeli odpowiedź jest twierdząca - wnosimy o udzielnie 

informacji publicznej w przedmiocie - jakie do tego celu użytkowane jest oprogramowanie i na jakiej 

licencji ? (w zakresie przeglądania, tworzenia i edycji tych dokumentów)

§5

Wnosimy o podanie następujących dat: - kiedy ostatni raz Kierownik JST - dokonał oceny aktualności 

studium i planów miejscowych - oraz daty podjęcia przez Radę Gminy stosownej uchwały w sprawie 

aktualności studium i planów miejscowych - w rozumieniu art. 32 Ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz.U.2016.778 t.j. z dnia 2016.06.04)

§6

W kontekście przedmiotowych powyżej wymienionych pytań oraz stwierdzonego stanu faktycznego - 

wnosimy o udzielenie informacji publicznej w przedmiocie - czy stosownie do dyspozycji art. 24 ust. 2 

pkt. 7 oraz art. 29 ust. 2 Ustawy o pracownikach samorządowych (Dz. U. z dnia 18 grudnia 2008 r.) - 

zaplanowano jakiekolwiek środki na podnoszenie kwalifikacji w tym obszarze w budżecie na 2017 r.? 

Jeśli odpowiedź jest twierdząca - wnosimy o kwantyfikację przedmiotowych kwot.

§6a

Wnosimy o wyszczególnienie szkoleń - z zakresu oprogramowania GIS i wdrażania dyrektywy INSPIRE

- na jakie delegował Kierownik JST w 2015 i 2016 r. podległych mu Pracowników posiadających w 

swoim zakresie kompetencji - realizację zadań związanych z wyżej wzmiankowanym obszarem działania 

Urzędu.

PS: Wnioskodawcę - interesuje przedmiotowa tematyka - w szczególności w kontekście obowiązku 

sprecyzowanego w ustawie o Infrastrukturze Informacji Przestrzennej - dot. publikacji danych 

przestrzennych w odniesieniu do zagospodarowania przestrzennego. Pomimo, że nie wnioskujemy o 

informację przetworzoną w zakresie wymagającym znacznych nakładów pracy, uzasadniamy nasze 

pytania stosownie do brzmienia art. 3 ust. 1 pkt. 1 Ustawy o dostępie do informacji publicznej - tym, że 

przedmiotowa informacja oraz ewentualna późniejsza próba optymalizacji tego obszaru wydaje się 

szczególnie istotna z punktu widzenia Interesu Społecznego.

To że wnioskodawca powołuje sie na art. 241 KPA, nie oznacza że niniejszy wniosek należy procedować 

w trybie KPA.

W mniemaniu Wnioskodawcy niniejszy wniosek powinien być procedowany w trybie Ustawy o petycjach

- lub według oceny Urzędników.

Rzeczony art. 241 KPA - mówi jedynie - expressis verbis - o konieczności usprawniania i ulepszania 

struktur administracji publicznej - za pomocą trybu wnioskowego.

Niniejszy wniosek może być rozpatrywany w trybie Ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach 

(Dz.U.2014.1195 z dnia 2014.09.05) - art. 241 KPA - podany jest dodatkowo - gdyż celem wniosku 

jest - sensu largo - usprawnienie, naprawa - na miarę istniejących możliwości - funkcjonowania struktur 

Administracji Publicznej.

Zwracamy uwagę, że Ustawodawca do tego stopnia stara się - poszerzyć spektrum możliwości 

porównywania cen i wyboru różnych opcji rynkowych oraz przeciwdziałać korupcji w Administracji 

Publicznej - że nakazał w §6 ust. 2 pkt. 2 załącznika nr 1 do Rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z 

dnia 18 stycznia 2011 r. w sprawie instrukcji kancelaryjnej, (...) (Dz. U. z dnia 20 stycznia 2011 r.) - 

archiwizowanie, również wszystkich niezamówionych ofert, a co dopiero petycji i wniosków
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optymalizacyjnych. Cieszy nas ten fakt niezmiernie, przyczyni się z pewnością do większej rozwagi w 

wydatkowaniu środków publicznych.

Duża ilość powoływanych przepisów prawa w przedmiotowym wniosku, wiąże się z tym, że chcemy 

uniknąć wyjaśniania intencji i podstaw prawnych w rozmowach telefonicznych - co rzadko, ale jednak, 

ciągle ma miejsce w przypadku nielicznych JST.

Jeżeli JST nie zgadza się z powołanymi przepisami prawa, prosimy aby zastosowano podstawy prawne 

akceptowane przez JST.

Dobro Petenta i jawność życia publicznego jest naszym nadrzędnym celem, dlatego staramy się 

również upowszechniać zapisy Ustawowe dotyczące Wnioskowania. Kwestie te Ustawodawca podkreślił i 

uregulował w art. 63 Konstytucji RP: "Każdy ma prawo składać petycje, wnioski i skargi w interesie 

publicznym, własnym lub innej osoby za jej zgodą do organów władzy publicznej oraz do organizacji i 

instytucji społecznych w związku z wykonywanymi przez nie zadaniami zleconymi z zakresu 

administracji publicznej." oraz w art. 54 ust. 1 Konstytucji RP "Każdemu zapewnia się wolność 

wyrażania swoich poglądów oraz pozyskiwania i rozpowszechniania informacji."

Z kolei w art. 241 KPA Ustawodawca zachęca do aktywności obywatelskiej, "Przedmiotem wniosku 

mogą być w szczególności sprawy ulepszenia organizacji, wzmocnienia praworządności, usprawnienia 

pracy i zapobiegania nadużyciom, ochrony własności, lepszego zaspokajania potrzeb ludności." 

Pamiętajmy również o przepisach zawartych inter alia: w art. 225 KPA: "§ 1. Nikt nie może być 

narażony na jakikolwiek uszczerbek lub zarzut z powodu złożenia skargi lub wniosku albo z powodu 

dostarczenia materiału do publikacji o znamionach skargi lub wniosku, jeżeli działał w granicach 

prawem dozwolonych. § 2. Organy państwowe, organy jednostek samorządu terytorialnego i inne 

organy samorządowe oraz organy organizacji społecznych są obowiązane przeciwdziałać hamowaniu 

krytyki i innym działaniom ograniczającym prawo do składania skarg i wniosków lub dostarczania 

informacji - do publikacji - o znamionach skargi lub wniosku."

Eksperci NIK piszą: "Niewielka liczba składanych wniosków o udzielenie informacji publicznej, liczba 

skarg złożonych do WSA, jak również liczba pozwów złożonych do sądów rejonowych, świadczyć może o 

braku zainteresowania w egzekwowaniu powszechnego prawa do informacji publicznej. Z drugiej strony, 

realizację tego prawa utrudniają podmioty zobowiązane do pełnej przejrzystości swojego działania, 

poprzez nieudostępnianie wymaganej informacji publicznej" [Protokół pokontrolny dostępny w sieci 

Internet: LBY-4101-09/2010]. Mamy nadzieję, zmienić powyższą ocenę, być może nasz wniosek choć w 

niewielkim stopniu - przyczyni się do zwiększenia tych wskaźników.

Oczywiście - wszelkie ewentualne postępowania - ogłoszone przez Jednostkę Administracji Publicznej - 

będące następstwem niniejszego wniosku - należy przeprowadzić zgodnie z rygorystycznymi zasadami 

wydatkowania środków publicznych - z uwzględnieniem stosowania zasad uczciwej konkurencji, 

przejrzystości i transparentności - zatem w pełni lege artis.

Dokument został podpisany, aby go zweryfikować należy użyć 

oprogramowania do weryfikacji podpisu 
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